
 
 

 

Αθήνα, 17 Ιουνίου 2022 

 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 

Εσωτερικών 

Πολιτισμού και Αθλητισμού 

 

Θέμα: Πρόθεση περιορισμού του χώρου του στίβου στο Δημοτικό Στάδιο 

«Ι. Ζηρίνης» και κατ’ επέκταση αφαίρεση ζωτικού χώρου από 

τον κλασικό αθλητισμό 

 

Με την παρούσα αναφορά μου, σας κοινοποιώ την από 15/06/2022 Επιστολή 

Διαμαρτυρίας του Γ.Σ. Κηφισιάς και του Α.Ο. Ολυμπιάδα Κηφισιάς και το από 

14/06/2022 Δελτίο Τύπου της δημοτικής παράταξης «Κοινωνία Παρούσα στην 

Κηφισιά, Ν. Ερυθραία, Εκάλη». 

Με τα ως άνω έγγραφα, γίνεται γνωστή η πρόθεση για επέκταση κατά πλάτος 

του χώρου του χλοοτάπητα του Σταδίου «Ι.Ζηρίνης με σκοπό να επιτευχθούν οι 

προβλεπόμενες διαστάσεις για τη μελλοντική διεξαγωγή αγώνων ποδοσφαίρου. 

Εντούτοις, με αυτή την πρόθεση σχεδιασμού θα μειωθεί το πλάτος του ταρτάν 

(ελαστικού τάπητα) και ως εκ τούτου θα μειωθεί και ο αριθμός των διαδρομών 

που απαιτούνται για την ομαλή λειτουργία των προπονήσεων των τμημάτων 

στίβου των συλλόγων της περιοχής.  

Ο αθλητικός χώρος αποτελεί ζωτικό κομμάτι της αθλητικής δραστηριότητας, 

όπου έχουν αναδεχθεί πρωταθλητές, όπως ο Μίλτος Τεντόγλου, ο Δημήτρης 

Διαμαντάρας, η Αλεξάνδρα Κόμνου, κ.ά.. Συνεπώς, μια τέτοια πρόθεση θα 

σημάνει το τέλος των αγωνιστικού αθλητισμού στον στίβο στην περιοχή και θα 

επιφέρει ένα ισχυρό πλήγμα στους αθλητικούς συλλόγους, αλλά σε χιλιάδες 

παιδιά που αξιοποιούν τον χώρο για την καθημερινή τους άθληση. Μια τέτοια 

απόφαση θα είναι ενάντια στον ίδιο τον Εσωτερικό Κανονισμό Οργάνωσης και 

Λειτουργίας του Δημοτικου Σταδίου «Ι. Ζηρίνης» περί της προαγωγής και 

ανάπτυξης του σωματειακού, του σχολικού και του μαζικού αθλητισμού.  

Βάσει των ανωτέρω, δεν τίθενται υπόψιν των ιθυνόντων του σχεδίου τα 

προβλήματα που δημιουργούνται στην περιοχή και στην καθημερινότητα των 
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αθλούμενων, όπως το γεγονός ότι αποτελεί έναν ιστορικό χώρο, όπου 

καθημερινά δίνουν το παρών μεγάλοι αθλητικοί σύλλογοι.  

Δυστυχώς, στη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου δεν δόθηκαν σαφείς 

απαντήσεις για την ακύρωση ενός τέτοιου σχεδίου υποβάθμισης των 

προπονητικών χώρων του στίβου. Θα πρέπει το Δημοτικό Συμβούλιο να λάβει 

υπόψιν τις διαμαρτυρίες των συλλόγων και των αθλούμενων του Σταδίου.  

Παρακαλούμε για την απάντηση και ενημέρωσή μας επί του εν λόγω 

θέματος.  

Συν: (1) Την από από 15/06/2022 Επιστολή Διαμαρτυρίας του Γ.Σ. 

Κηφισιάς και του Α.Ο. Ολυμπιάδα Κηφισιάς 

(2) το από 14/06/2022 Δελτίο Τύπου της δημοτικής παράταξης 

«Κοινωνία Παρούσα    στην Κηφισιά, Ν. Ερυθραία, Εκάλη». 

 

Ο καταθετών βουλευτής 

Ζαχαριάδης Κωνσταντίνος 

 

Αλεξιάδης Τρύφωνας 

 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος – Χρήστος 

 

Γκιόλας Γιάννης 

 

Κατρούγκαλος Γιώργος 

 

Λάππας Σπυρίδων 

 

Μάλαμα Κυριακή 

 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

 

Μάρκου Κωνσταντίνος 



 
 

 

Μπουρνούς Γιάννης 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

 

Ξενογιαννακοπούλου Μαριλίζα 

 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

 

Σκουρλέτης Παναγιώτης (Πάνος) 

 

Τσακαλώτος Ευκλείδης 

 

Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης 

 

Χρηστίδου Ραλλία 

 

Ψυχογιός Γεώργιος 

  







 
 

(2) Συννημένο έγγραφο 

 

 

ΚΟΙΝΩΝΙΑ ΠΑΡΟΥΣΑ 

ΣΤΗΝ ΚΗΦΙΣΙΑ, ΝΕΑ ΕΡΥΘΡΑΙΑ ΚΑΙ ΕΚΑΛΗ 

 

 

ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 

Να μην καταργηθούν τα κουλουάρ του στίβου στο Ζηρίνειο! 

 

Παρεμβάσεις στο δημοτικό συμβούλιο της 8ης.6.2022 για την 

κατάσταση στο Ζηρίνειο Δημοτικό Στάδιο αναφορικά με την πρόθεση 

για περιορισμό του χώρου του στίβου 

 

Κατά την 12η συνεδρίαση του δημοτικού συμβουλίου του Δήμου Κηφισιάς, η 

κα. Αγγελική Παπάζογλου, δημοτική σύμβουλος και επικεφαλής της 

δημοτικής παράταξης «Κοινωνία Παρούσα στην Κηφισιά, Ν. Ερυθραία, 

Εκάλη», αναφέρθηκε σε ένα πολύ σοβαρό ζήτημα που απασχολεί τον 

Δήμο. 

Συγκεκριμένα, η κα Παπάζογλου ανέφερε ότι έχει προκαλέσει έντονη και 

δικαιολογημένη ανησυχία τόσο στους δημότες και στις οικογένειες αυτών, 

όσο και στους αθλητικούς συλλόγους που δραστηριοποιούνται σε αυτό, η 

κατάσταση που επικρατεί στο Ζηρίνειο Δημοτικό Στάδιο. Αφενός η 

κατάρρευση του μπαλονιού έχει προκαλέσει προβλήματα στις προπονήσεις 

και στη διεξαγωγή αγώνων και ερωτήματα σε σχέση με το τι θα επιλεγεί 

να αντικαταστήσει το μπαλόνι και πότε θα γίνει το εν λόγω έργο καθώς 

και για το εάν η καινούρια κατασκευή θα περιορίσει τον εσωτερικό 



 
 

χώρο του γηπέδου, με κίνδυνο να μην μπορούν να διεξάγονται αγώνες 

και να συρρέουν άπαντες στο κλειστό γήπεδο. 

Αφετέρου η καθυστέρηση τοποθέτησης του χλοοτάπητα, μα κυρίως το 

ενδεχόμενο περιορισμού του χώρου του στίβου και των κουλουάρ 

λόγω της διαμόρφωσης του ποδοσφαιρικού γηπέδου έχουν 

κυριολεκτικά αναστατώσει τους συλλόγους και τους δημότες. 

Δεδομένης της ιστορικότητας του Ζηρινείου και των ιστορικών 

συλλόγων στίβου καθώς και των πλείστων αθλητών που έχουν 

αναδειχθεί και προπονούνται εκεί, από το πιο μικρό παιδί ως και τους 

πλέον διακεκριμένους αθλητές σε παγκόσμια κλίμακα, η κα 

Παπάζογλου ανέφερε κατηγορηματικά ότι δεν είναι δυνατόν να 

περιορισθούν τα κουλουάρ και ρώτησε πως θα κινηθεί ο Δήμος μας και 

ποιες λύσεις θα δώσει στα ανωτέρω προβλήματα; 

Στη συνεδρίαση του δημοτικού συμβουλίου δεν δόθηκαν σαφείς απαντήσεις 

από τη δημοτική αρχή αλλά σε λιγότερο από μία εβδομάδα οι φόβοι και οι 

ανησυχίες της παράταξης μας καθώς και των δημοτών επιβεβαιώνονται 

δεδομένου ότι εισέρχεται αιφνιδιαστικά ως μοναδικό θέμα στην έκτακτη 

συνεδρίαση του ΔΣ του ΝΠΔΔ Δημ. Βικέλας η λήψη απόφασης για την 

επέκταση του χλοοτάπητα του Δημοτικού Σταδίου «Ι. Ζηρίνης» σύμφωνα με 

το αίτημα που έχει υποβάλει η ποδοσφαιρική ομάδα ΠΑΕ Κηφισιά σε βάρος 

των διαδρομών στίβου! 

 

Ως «Κοινωνία Παρούσα» εκφράζουμε την πλήρη αντίθεσή σας στην εξέλιξη 

αυτή η οποία, παρά τις διαβεβαιώσεις του Δημάρχου ότι θα ενημερωθούν τα 

ερασιτεχνικά σωματεία του κλασικού αθλητισμού και θα υπάρξει 

διαβούλευση, ουσιαστικά δημιουργεί τετελεσμένα.  

Καλούμε τους δημότες σε επαγρύπνηση και κινητοποίηση ώστε να 

αποτραπεί αυτή η σκανδαλώδης απόφαση. 

 

 



 
 

Κηφισιά, 14.06.2022 – Από το Γραφείο Τύπου. 

 

 

 

 

 




